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Holky z reprezentace mě hned přijaly mezi sebe. Máme
dobrou partu
České basketbalové reprezentaci krátce před tím, než se definitivně uzavřely nominace na londýnskou olympiádu,
přibyla mladá posila. Jednadvacetiletá studentka Fakulty tělesné výchovy a sportu UK Lenka Bartáková dostala svou
životní šanci a jako rozehrávačka se i pod dozorem trenéra PhDr. Aleše Kaplana, Ph.D., z FTVS UK na olympiádě
postaví vedle svých basketbalových idolů – ale i proti nim. Český tým ovšem nečeká jednoduchý turnaj, už v základní
skupině narazí na hlavní favoritky, Američanky.
Do reprezentace jste se dostala jen krátce před
tím, než se tým na poslední chvíli kvalifikoval
na olympiádu. Jaké byly vaše první zkušenosti s
českou reprezentací?
S přípravou jsme začali už v polovině května. Postupně
se vyřazovalo, až se utvořila poslední dvanáctka, která
jela na kvalifikaci o olympijské hry do Ankary. Já se
do nominace dostala tak trochu se štěstím, jelikož pan
trenér se rozhodl, že se bude hrát na tři rozehrávačky.
Moje první zkušenosti s reprezentací byly dobré.
Vzpomínám si, že jsem byla před prvním soustředěním
hodně nervózní, postupem času to ale ze mě všechno
opadlo. Myslím si, že tu máme celkem dobrou partu.
Jak vás mezi sebe vzaly zkušenější spoluhráčky?
Všichni mě vzali úplně v pohodě. Se vším se mi snažili
pomoct. Předali nějaké zkušenosti a tak.
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Na pravém rameni máte vytetovaný Caesarův výrok: „Veni, vidi, vici.“ Bude to tak vypadat i v Londýně?
Myslím, že máme celkem hratelnou skupinu, takže cílem je čtvrtfinále a pak se uvidí. Snad dojdeme co nejdál.
Na co se na olympiádě těšíte nejvíc?
Asi na všechno (smích)! Ze všeho nejvíc asi na zahájení, na olympijskou vesničku, kde doufám potkám i nějaké známé
sportovce, a celkově na tu atmosféru.
Co jste těsně před začátkem her pilovali především?
Měli jsme dvě týdenní soustředění. Na prvním jsme nabírali spíše fyzičku a na druhém jsme hráli dvě přípravná utkání
s Ruskem a trénovali už jen basketbal, převážně naše kombinace a střelbu.

Nedolehla na vás olympijská horečka? Cítíte
nervozitu, nebo spíše euforii, že se tak brzy ve své
sportovní kariéře dostanete na hry?
Zatím cítím spíš euforii. Uvidíme ale, jak to na mě
dolehne těsně před turnaji…
Jak se vám daří skloubit studium na UK s
vrcholovou sportovní přípravou?
Přes rok se to dá stíhat celkem dobře, jen přes léto je
to horší. V létě je vždycky reprezentace, a to pak školu
doháním v srpnu a v září. Zatím se mi to docela daří,
tak uvidím, jak to půjde po olympiádě, kdy na mě čeká
opravdu spoustu práce.
Zbývá vám vedle tréninku a studia čas na nějaké
koníčky? Jak trávíte volný čas?
Když mám volný víkend, snažím se jet domů do
Sokolova za rodinou. Jinak jsem v Praze s přítelem a s
pejskem. Takže relaxuji s nimi a také spánkem.

Je nějaký sport, kterému vysloveně nefandíte?
Nemám ráda jízdu na kole, ale jen pokud se jedná o kondiční soustředění. Jinak není vyloženě sport, který bych neměla
ráda. Ještě vlastně tak trochu bojuji na fakultě s gymnastikou (smích).
• Lenka Bartáková na olympiádě v Londýně

Datum a místo narození: 17. 5. 1991, Sokolov

Sport, disciplína: Basketbal

Šéftrenér: Lubor Blažek

Kdy bude závodit v Londýně: Zápasy skupiny A:
ČR x Čína: 28. července
ČR x Turecko: 30. července
ČR x Chorvatsko: 1. srpna
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ČR x USA: 3. srpna
ČR x Angola: 5. sprna
Medailové zápasy: 11. srpna

  Přečtěte si i další články o olympijských hrách v Londýně, které pro vás připravila redakce i-Fora.

http://iforum.cuni.cz/IFORUM-13185.html

